



Protokoll för styrelsemöte i UddevallaCK

Plats: Bävergiljan 10, 45154 Uddevalla/eller Teams

Datum: 2024-09-10

Tid: 18:00 – 21:00

1. Närvarande (Stryk de som ej närvarar)

- Angelica Flink (AF) Ordförande
- Niklas Olsson (NO) Vice Ordförande/Ledamot
- Jessica Niklasson (JN) Kassör
- Jenny Helmbro (JH) Sekreterare
- Pontus Olsson (PO) Ledamot
- ~~Linda Siljhage (LS) Ledamot~~
- David Boman (DB) Suppleant
- Lars Johansson (LJ) Suppleant
- Jesper Johansson (JJ) Tränare landväg- Inbjuden gäst till dagens möte.
- ~~Magnus Ekwall (ME) Led & ban-ansvarig Inbjuden gäst till dagens möte.~~

2. Öppnande av mötet

Mötet öppnades och leddes av Angelica Flink.

3. Godkännande av dagordningen

Dagordningen godkändes.

4. Protokollförare och justerare

Angelica Flink valdes till protokollförare. **David och Pontus** valdes till justerare av protokollet.

5. Föregående styrelsemötesprotokoll

En kopia utan påskrifter har skickats/delats ut till styrelsen. Dessa behöver skrivas ut, justeras och läggas upp på hemsidan.

- **6. Nya/aktuella ärenden:**

- Landsvägsidan**

- Jesper Johansson är inbjuden för att tillsammans med styrelsen prata om landsvägens status just nu i klubben samt ev önskemål från medlemmar, ledare och styrelse, framtidsplaner/visioner mm.
Gå igenom Laget.se, Hemsidan, Facebooksidan, Instagram, mm.
Uthyrning av landsvägcyklar, ansvarig för detta, tillvägagångsätt mm.
Gå igenom träningstillfällen och upplägg, antalet deltagare och intresse och efterfrågan av/från medlemmar.

- Punkter:**

- Status landsvägsidan i uack, träningsupplägg, antal träningstillfällen, deltagare, sommar/vinter träning. Ev önskemål från ledarna i landsväg, ev önskemål från styrelsen. Framtidsplaner:

- Dalslandsrundan är ett framtidslopp som vi önskar ha framöver om intresset för landväg och tävling ökar framöver. Just nu finns ej underlag förr att arrangera detta.

- Laget.se/hemsidan, Facebook/Instagram sköter Lars för landsvägssidan. Jesper hör av sig till Lars om det är något som behöver läggas ut på dessa ställen.

- Utlåningscyklar:**

- Tävlingar att arrangera 2025?:**

- eller någon annan tävling?**

- Finns det ett intresse för detta och är det lösbart?**

- Ett KM i landsväg (helst ett tempo, och ett linje) önskas hållas under 2025.

- Lars och Jesper håller isf för denna planering och dess spridning.

- Detta skulle isf passa bäst att ha under andra halvan av året. Början på September. Styrelsen tycker at det låter som en mkt bra ide.

- **Övrigt:**

Anteckningar från ovanstående punkter:

-Få som tävlar i landsväg för klubben just nu, bara några enstaka och även få som kommer till träningstillfällena. Detta är dock ett problem som många klubbar har just nu på landsvägsidan, då MTB just nu är väldigt populärt.

-Just nu har vi ca 2 st träningstillfällen per vecka på landsvägsidan. Det är nu uppbokat att köra inomhusträning på Måndagar under Nov-Mars i Rimnershallen kl 21-22:30. Kostnaden brukar betalas per person som deltar. Styrelsen funderar dock i år på att "sponsra" med delar av kostnaden för detta skall locka fler deltagare och uppmuntra till sporten. Förslag på att de anmälda deltagarna endast betalar 100kr/ per person/ per månad att klubben står för övrig kostnad.

-Dagnys används frekvent hela året runt men mest under höst & Vinterhalvåret av våra medlemmar. Cyklarna och alla utrustning är nu i tipp-topp (6 st wattcyklar) och det finns även möjlighet till att använda den digitala träningsformen Zwift. (1 person per gång.)

Frågor om Dagnys och användandet av utrustningen ansvarar **Lars Johansson** för.

-**Stig Plate ansvarar för utlämning av nycklar.**

Framöver kan det bli aktuellt att ev skaffa mobilt bredband till swift. **Lars Johansson återkopplar till styrelsen om det skulle bli aktuellt.**

- Vi spånar på att ha ett öppet hus på Dagnys för att visa upp vår lokal och skapa intresse för att träna året runt. **Förslag på datum Onsdagen den 16/10.** **Lars Johansson ansvarar** för att fixa detta och sprida informationen till medlemmarna.

Leder/Stigbyggarna:

Magnus fick förhinder och kunde inte närvara på dagens möte. Styrelsen/**Niklas.O bjuder in honom till nästa möte den 9/10.**

Magnus Ekwall är inbjuden till dagens möte för att tillsammans gå i genom ledbyggarnas arbete samt prata om klubbens leder, och kommande framtidsplaner mm samt att styrelsen vill ha en öppen dialog för att vara insatt i allt det fantastiska arbetet som denna arbetsgrupp gör, samt att de skall få lyfta ev frågor, funderingar, idéer och ev problem eller utmaningar för att styrelsen på så sätt kan stötta.

Finns det ett intresse för detta och är det lösbart?

- **Lägga ut information om att vi har nya landsvägscyklar att låna. Stäm av ang detta.**

Angelica har lagt ut information på Hemsidan och på Facebooksidan. Jenny lämnade på mötet över utskrivna utlåningsdokument till Jesper. **Jesper Johansson ansvarar för att låna ut cyklarna och är även kontaktperson.**

Kvarvarande punkter här nedanför tas inom den ordinarie styrelsen:

- **Bjuda in/ betala för att Emil Lindgren kommer och håller i en utbildningsträning för alla MTB-grupper.**
Lykkeberg hjälper oss att ta kontakt och begär in ett förslag på upplägg. Nilkas O kollar upp vilka bidrag vi kan få som stöttning från olika instanser.

Kolla med ledarna om när vi skall ha det. På en onsdag eller på en helg? När kan ledarna och när Emil kan. Kanske bättre att ta det mitt i säsongen under nästa år ist, så vi har tid på oss. På höst och vår blir det snabbt mörkt på kvällen.

Kolla med Oscar Lind om han kan komma till avslutningen i September?
Angelica kolla upp detta.

- **Fildelningstjänst? Molntjänst? Lars är ansvarig att äga frågan. Gå igenom detta..**
- **Tävlingar att arrangera 2025:**
Dalslandsrundan? Swe-cup? Västgötacupen? Poängjakten?
Herrestadfjällsloppet?
Finns det ett intresse för detta?
- **Klubbstuga- Framtiden:**

8. **Stående punkter:**

- **Framtidsplaner:**
- **Laget.se/ hemsidan/Facebooksida sociala medier:**

- **Bidrag och Lokstöd/ kommunen mm:**

Kolla upp vilka bidrag vi kan söka?

Utse ansvarig för detta

<https://www.rfsisu.se/distrikt/vastra-gotaland/bidrag-och-stod/ekonomiska-stod/projektstod-barn--och-ungdomsidrott>

<https://www.rfsisu.se/distrikt/vastra-gotaland/bidrag-och-stod/stod-till-idrottsforeningar/sa-kan-vi-stotta-din-forening-i-ert-utvecklingsarbete>

- **Licenser/idrottonlie och swecykling:**

Angelica ansvara för detta just nu.

- **Utbildningar:**

-Fokus på att utbilda ledarna för ungdomar

-Boka Emil Lindgren för Ledare och ungdomar?

- **Tävlingar/träningar/eventemang 2024/2025:**

.-Nicklas Jakobsson blir kontaktperson mot BDCF angående Poängjakten.

- Poängjakten- startavgifter tillvägagångsätt

- HFL 2024 och KM 2024, dalslandsrundan 2025 diskuterades

Ekonomi:

-vi kommer få bidraget från kommunen (för ledarna mm) utbetalt under August, senast september meddelar var kontakt på kommunen.

-Är underlaget för Lok-stödet inskickat?

-Medlemsavgifterna/fakturor mm, se över på laget-se..

- **Kolla över dokument som ev behöver signeras på R-bok: (& Ev återkoppla till Ekwall)**

Niklas.O ansvarar för detta & har inloggning.. www.uddevalla.rbok.s

- **Medlemmar:**

Många nya medlemmar tillkommer kontinuerligt inom barn och ungdomssidan och det är nu tyvärr fullt i många av grupperna. Kö-listor har upprättats men målet är att få in mint 4st nya ledare så att vi kan fortsätta att ta in fler barn och ungdomar i klubben.

Ett mail om detta har gått ut till alla medlemmar, samt på vår hemsida och sociala medier. Ledargruppen tar även upp frågan på deras årliga ledarmöte i oktober. Linda Siljhage och Jessica Niklasson kan ev tänka sig att stötta upp när tid finnes som hjälpledare.

- **Sponsorer:**

Få kolla på vilka avtal vi har, samla in och få en överblick över dessa.

Ta fram en "sponsormodell" och sponsor mall.

Detta skall göras på mötet i Oktober 2024:

Jessica och Niklas har var varit i kontakt med Arjan och Karlberg ang att få in information om våra sponsoravtal med våra sponsorer, men fanns inte så mkt information att få därifrån. Vi funderar på att till hösten skicka ut ett informationsmail till alla sponsorer där vi ber om att samla in de avtal som i dagsläget finns, och om det ej finns avtal nedskrivna så skall det is skrivas. Vi diskuterar mer ang detta under mötet i Oktober som blir avsatt att enbart jobba med dessa frågor och lägga en plan för kommande år med struktur mm.

- **MTB-sidan Vuxen & Ungdomssidan:**

Samarbetet med Friskis och svettis, uppdatering av läget..

Dessa träningar har varit uppskattade och fortsätter även under sensommaren och hösten.

- **Landsvägssidan:**

Har Lars Johansson något att förmedla?

- **Leder/Stigbyggarna:**

Namn på samlingsplatser mm runt om på våra leder kommer sättas upp. Ekwall och ledargruppen ansvarar för detta. Styrelsen påminner alla vi kan om att bidra med förslag på namn. Ett informationsbrev har skickats ut till alla medlemmar där vi önskar att de kommer med förslag på namn.

- **Ansvarsområden i styrelsen**

Uppdatering av ansvarsområden i styrelsen:

-Ekonomi: Jessica

-Ungdomsgruppsansvarig MTB: Angelica F

-Landsvägsansvarig: Lars J?

-Klädansvarig: Jessica N & Angelica F?

-Lok-stöd och bidragsansvarig: Niklas O ?

Laget.se/Hemsida: Angelica F och?

Facebook: Angelica F, Lars J & Linda S?

Instagram: Linda S & Angelica F?

Licenser: David B? Angelica

- **Övrigt:**

Inga nya uppdateringar.

9. **Ärenden som är olösta/kvarvarande från föregående möte:**

- **Se över/updatera våra Stadgar?**

Jessica skickar över stadgarna till alla i styrelsen och vi läser igenom dem och återkopplar med ev önskemål om förändring.

Vi gör dessa förändringar under hösten.

- **Skaffa ett "årshjul"/planeringshjul?**

Styrelsen tycker detta låter som en bra ide, och tycker att vi skall genomföra detta.

Vi påbörjar detta under hösten.

- **Ny verksamhetsplan för 2024**

Vi påbörjar detta arbetet i höst

- **Tjejgrupps-samarbete med BokenäsIF och förläggningen ett ev samarbete med ungdomssidan:**

Jessica kollar upp styrelsen i Bokenäs, och återkommer.

- **Valberedning?**

Behov av att hitta tre nya kandidater till valberedningen, med olika bakgrunder.

10. **Nästa möte:**

Nästa styrelsemöte planeras till den 9/10 kl 18.00- 21:00

Plats: Bävergiljan 10, 45154 Uddevalla/eller Teams.

Kallelse och styrelsedokument inför mötet skickas ut via messengergruppen.

11. **Mötets avslutande:**

Mötet avslutades.

Mötessekreterare: Angelica Flink

Justeras av: David Boman & Pontus Olsson.